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13U bezit zelf geen 
aandelen AND. Is 
de regelgeving ook 
hiervoor de reden? 

“Zonder alle regelgeving zou ik 
zeker in het bedrĳf investeren, 
maar het is gemakkelĳker om 
dat gewoon helemaal niet te 
doen. De voorkennis die je hebt 
als bestuur, maakt dat moeilĳk. 
In de Verenigde Staten is het net 
andersom, daar is het ondenk-
baar dat de bestuursvoorzitter 
geen aandelen heeft.”

14Hoe ziet u zichzelf 
het liefst? Als 
bestuurder van een 
beursgenoteerde 

onderneming, of als ondernemer? 
“Ik vind de technologie en hoe 
we die relevant kunnen maken 
voor klanten wel heel interes-
sant. Bestuurder in de zin van 
de traditionele bestuursvoorzit-
ter, zo zie ik mĳzelf niet, ik ben 
er meer voor het laten groeien 
van het bedrĳf, dat vind ik 
leuk. Daarbĳ is het wel zo dat ik 
gesprekken met aandeelhouders 
en het ontmoeten van com-
missarissen waardeer, omdat 
we het vooral hebben over het 
uitbouwen en succesvol maken 
van het bedrĳf.”

15En dat uitbouwen 
van het bedrijf dat 
kan dus het beste op 
eigen kracht en niet 

met een grote partner? 
“Voor aandeelhouders is de prĳs 
die ze voor hun aandelen krĳgen 
belangrĳk, maar een overname 
moet er wel toe bĳdragen dat 
het bedrĳf echt een finke duw 
in de rug krĳgt. We zien nu dat 
het met AND echt goed gaat. 
Met Amerika erbĳ en de con-
tracten die we afsluiten zĳn we 
echt positief over de toekomst. 
Dat legt druk op partĳen die 
zich melden voor een overname. 
Voor we die stap zouden nemen,  
moet er echt substantiële waar-
de toegevoegd worden voor alle 
belanghebbenden.”
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